

# 桃園行政處公告

中文標題：桃園校區寒假期間教職員專車時刻表

英文標題：Taoyuan Campus Winter Vacation Bus Schedule for Faculty and Staff

## 桃園校區寒假期間教職員專車時刻表 Taoyuan Campus Winter Vacation Bus Schedule for Faculty and Staff

110年1月18日至2月19日 Jan. 18–Feb. 19, 2021

台北 桃園  
Taipei ↔ Taoyuan

台北 → 桃園 Taipei Taoyuan	桃園 → 台北 Taoyuan Taipei
<p>1、06：50 九久通運(劍潭捷運站1號出口) Jiujiu Bus (Exit 1 of MRT Jiantan Station)</p> <p>07：05 九久通運(台北車站-天成飯店-六國麵包坊前) Jiujiu Bus (Taipei Main Station-Cosmos Hotel-in front of La Fusion Bakery)</p> <p>07：20 迴龍捷運站1號出口 Jiujiu Bus (Exit 1 of MRT Huilong Station)</p> <p>2、08：00 校車 School Bus</p> <p>3、11：00 校車 School Bus</p>	<p>1、09：10 校車 School Bus</p> <p>2、12：10 校車 School Bus</p> <p>3、16：50 九久通運 Jiujiu Bus 九久通運CC樓→迴龍捷運站→台北車站→劍潭捷運站 JiuJiu Bus CC Building→MRT Huilong Station →Taipei Main Station →MRT Jian-Tan Station</p>

備註：

- 一、1月22、23日大學學科能力測驗臺北高中試場專車發車時間為06：50桃園校區→07：00桃園火車站(中山大飯店)→臺北高中。回程約17：30(俟試務工作人員上車後發車)。
- 二、1月22日因校車支援學科能力測驗，台北校區往桃園校區(8：00、11：00)、桃園校區往台北校區(9：10、12：10)、桃園校區往桃園火車站(12：10)、桃園火車站往桃園校區(12：25)及往基河校區均不發車，其餘上下班車正常行駛。
- 三、寒假全休期間(2月4日~2月17日)不發車。
- 四、2月22日起教職員工交通車時刻，將另行公告。

Notes：

1. On January 22 and 23, the school bus going to the General Scholastic Ability Test (GSAT for senior high school students) held at Private Taibei Senior High School will depart at 6:50am from Taoyuan Campus, pass Taoyuan Train Station (Chung Shan Business Hotel Hotel) at 7:00am, and arrive at Private Taibei Senior High School. The school bus returning to Taoyuan Campus will depart at 17:30 (when all faculty and staff members have boarded the school bus after the test).
2. On January 22, due to GSAT, most of the bus schedule will remain unchanged

except for the following: There will be no shuttle bus from Taipei Campus to Taoyuan Campus at 8:00 and 11:00, from Taoyuan Campus to Taipei Campus at 9:10 and 12:10, from Taoyuan Campus to Taoyuan Train Station at 12:10, from Taoyuan Train Station to Taoyuan Campus at 12:25, and no shuttle buses at all to Jihe Complex.

3. There will be no school bus during the winter administrative recess (from February 4 to February 17).
4. There will be another announcement regarding faculty and staff bus schedule as of February 22.

桃園行政處總務組：羅啓綸敬上 分機:3193

General Affairs Section of Taoyuan Campus Administration Luo, Chi-Lun Ext: 3193

桃園校區

桃園火車站

**Taoyuan Campus ↔ Taoyuan Train Station**

桃園校區 → 桃園車站 Taoyuan Campus Taoyuan Train Station	桃園車站 → 桃園校區 Taoyuan Train Station Taoyuan Campus
1、12:10 校車 <b>School Bus</b> 2、16:50 桃客 Taoyuan Bus	1、07:50 桃客 Taoyuan Bus 2、12:25 校車 <b>School Bus</b>

**台北校區寒假校車時間表**

**Taipei Campus Winter Vacation Bus Schedule**

監察院 Control Yuan	校門口公車站牌 Public bus stop at university entrance
07:35	07:50

**銘傳大學台北校區 ↔ 基河校區交通車時刻表**

**Ming Chuan University Taipei Campus ↔ Jihe Complex Shuttle Bus Schedule**

台北校區 → 基河校區 Taipei Campus → Jihe Complex	基河校區 → 台北校區 Jihe Complex → Taipei Campus
09:40	10:00
12:30	12:50
14:40	15:00